
We hebben nu ruim een jaar een nieuw bestuur in de Zwaardkring. Sindsdien zijn er flink

wat veranderingen in bewindvoering doorgevoerd. Veel van deze veranderingen zijn zeker

een verbetering voor de Zwaardkring, maar op een aantal punten is dit wellicht wel een

beetje doorgeslagen. Met name in de communicatie naar het instructeursteam en oud

bestuur is er wel het een en ander misgegaan. En om eerlijk te zijn loopt dit sinds de

aanstelling van Max als voorzitter al stroef.

Dat Max een positieve toevoeging is aan onze vereniging staat buiten kijf. Wel is er vanuit de

vereniging ook wat kritiek op zijn functioneren. Wellicht is er binnen onze vereniging wel

iemand die de functie van voorzitter beter kan invullen, Max zijn enthousiasme wat handiger

kan kanaliseren en de communicatie binnen de vereniging kan bevorderen.

Het leek ons dan ook een goed idee om dit in de ledenvergadering bespreekbaar te maken.


